

Referat styremøte



Dato/tid: søndag 02.02.2026 kl 17.00

Sted: Ragnhild

Innkalt:

Ragnhild Kjøren Lefstad, Tuva Sommerschild, Kine Bjørkvoll, Astrid Svinsås, Kari Berge, Randi Bjørkli, Mari Hårstad By, Ingrid Holberg.

Til stede: Randi, Tuva, Kine. Ingrid og Astrid på teams

Ikke til stede: Mari og Kari

Ordstyrer: Ragnhild

Referent: Ragnhild

Sak	Saksliste:
102/26	Godkjenning av innkalling Vedtak: Godkjent
103/26	Godkjenning av referat fra sist styremøte Vedtak: Godkjent
104/26	Post Brev fra brønnøysundregistret, nye regler ang registreing av styret. Evaluering av endringer i honorar til teknisk personell-noe vi skal svare opp? Vedtak: Vi svarer på denne spørreundersøkelsen. Brev fra idrettsrådet om plan for idrett og fysisk aktivitet Møte på Orkanger, på rådhuset, Formannskapssal mandag 23. februar kl. 19.00 Vi sender Randi, Ragnhild og Tuva. Forespørsel om samarbeid med elever på Sketlein ang pay and jump, vi har medlemskveld samme dag. Spillemidler til utstyr-ingen kjøp i 2025 Kartlegging ov idrettslag i Trøndelag-undersøkelse Vedtak: svart på undersøkelsen
105/26	Saker som er behandlet på messinger Vi fikk spørsmål om å arr grønt kort kurs på Berge Vedtak: Det blir arr 7.feb Vedtak: Satt årsmøtedata: 22.mars Feil styre på hjemmesiden: Dette er ordnet opp i Vi måtte bytte dato på medlemsmøte Vedtak: det blir 8.feb på Orkland Rådhus, vi gikk igjennom invitasjonen til medlemsmøtet.
106/26	Revidere vedtekter-noen feil vi må rett opp i. Vedtak: Navn på rytterkrets og sammensetning av styret jamfør årsmøtevedtak 2024.
107/26	Årsmøte 22.03 Hvem gjør hva? Hvem vil skrive årsmelding? Vi økonomi på neste styremøte. På valg er Eva, Tuva, Kari, Mari, Ingrid. Eva har gått ut av styret og Ingrid har sagt fra at hun ikke stiller til gjenvalg. Vedtak: Randi skriver årsmelding. Vi har økonomimøte 1.mars, sender ut til kontrollkomiteen 2.mars. Årsmøtepappirer sendes ut innen 15.mars. Saksliste innen 8.mars. Randi ringer og hører om å leie lille komunestyresalen på Orkanger 17.00-19.00
108/26	Må finne ny dato på feltritt stevne 13.sept da det krasjer med Trøndersk sprang. Mitt forslag er 20.sept. Vi har fått utdelt Trøndersk feltritt Vedtak: Vi flytter det til 20.sept

109/26	Evt. Klubbsamling-kort oppsummert Randi informerer: gikk igjennom status fra alle klubber, presenterte ungdomskomiteen seg, jobbet med forslag/innspill til handlingsplan for Trøndelag Rytterkrets. Var teknisk personell og grønt kort på grupper og fikk oppdateringer. Brodering eller trykking på klubbmesterskaps dekken? Vedtak: Det var bestemt på et tidligere møte 31.08 at det skal trykkes. Medlemskveld-fordeling av ansvar Vedtak: Randi henter nøkkel Eva Angvik baker en kake, Tuva spør Kiwi om frukt, Ragnhild koker kaffe, Ragnhild snakker litt om plane for 2026, Kari holder foredrag om stevneforbredelse. Ordet fritt på sutten. Lager-varetelling-hvem blir med? Vedtak: Ragnhild Tuva og Kine, 4. feb kl 16.15 Mere fordeling på stevnene hvem som har ansvar, stevnelede osv Vedtak: Sette opp stevnekomiteer for hvert stevne, ser på dette etter årsmøtet. Spons-ansvar-ser på det etter årsmøtet Loddsalg på stevner-ansvar- tar det neste møtet
110/26	Neste styremøte? Reint årsmøte-regnskap, årsmelding osv 1.mars kl 17.00 til Kine

Orkdal rideklubb, org. 992921285 . Epost: orkdalrideklubb@live.no